Rules & Regulations



MYSTERY BASKET

COMPETITION

 \triangleright

Organized by





قــواعد ولــوائح **مسابقة سلة المفاجآت**

Hosted by

Sponsored by





Mystery Basket Competition

Sponsored by EGM

- Competitors should prepare a starter and main course, live, for two covers each, within one hour, by making use of ALL ingredients provided in the mystery basket.
- Competitors will receive a mystery basket with ingredients. Participants will have ½ hour to submit a recipe to the organizer to be handed to the jury for verification of the actual dishes proposed to cook from the ingredients provided within their basket.
- Competitors should incorporate in their menu the use of all products provided in their basket.
- Changing the dishes after submitting the recipe to the judges is not allowed.
- After judges receive the recipes, the competitors will be scheduled for the live cooking.
- Competitors should prepare the dishes within the one-hour time limit.
- Competitors must provide all tools, cutting boards, cooking utensils, blenders, and other small machinery, as well as cleaning materials.
- Competitors are not allowed to bring any other ingredients than those provided in the live cooking station and their basket.

Winner Prize: LE 3000 + Award Certificate



مسابقة سلة المفاجآت

برعاية المجموعة المصرية للتسويق

- ينبغي على المتسابقين إعداد وطهي طبق مقبلات وطبق طعام رئيسي، لشخصين، خلال ساعة واحدة، مستخدمين جميع المكونات المتوفرة في سلة المفاجآت.
- سيتسلم المتسابق سلة مفاجآت تحتوي على مكونات. سيتم منح الشيفات نصف ساعة لكتابة الوصفة وتسليمها لمنظم المسابقة، والذي بدوره سيسلمها إلى لجنة التحكيم ليتأكدوا من أن الأطباق المقدمة سيتم طهيها من المكونات المتوفرة في السلة.
 - ينبغي على المتسابقين استخدام جميع المكونات المتوفرة في سلة المفاجآت عند إعداد قائمة الطعام
 - غير مسموح بتغيير الأطباق بعد تسليم الوصفة إلى لجنة التحكيم.
 - بعد استلام الحكام للوصفات، سيتم وضع جدول زمني للمتسابقين لتحديد موعد بدء عملية الطهي الفعلية.
 - يجب على المتسابقين إعداد وطهى الأطباق في ساعة واحدة، وهي المدة الزمنية المحددة للمسابقة.
 - يجب على المتسابقين إحضار جميع الأدوات وألواح التقطيع وأدوات الطهي والخلاطات وغيرها من المعدات الكهربائية الصغيرة، بالإضافة إلى أدوات التنظيف كذلك.
- غير مسموح للمتسابقين بإحضار أي مكونات أخرى غير تلك المتوفرة في محطة الطهي الحي وفي سلة المفاجآت الخاصة بهم.

جائزة المسابقة: الفائز سيحصل على . . . ٣ جنيه مصرى + شهادة تقدير

استمارة التسجيل